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Volen eliminar 
abocaments fecals 
a un estanyol de 
Porqueres 
BANYOLES. - Els serveis 
tècnics de la Mancomunitat 
de l'estany han rebut l'encàr
rec del ple de fer urgentment 
un estudi de la claveguera de 
la zona del Vilar que quan 
plou traspua líquid fecal f ins a 
l'estanyol. Aquest estiu es va 
obrir una tapa d'aquesta cla
veguera i amb les pluges de la 
primera quinzena d'octubre 
se n'ha obert una altra, totes 
elles situades en el terme mu
nicipal de Porqueres. Concre
tament en aquesta darrera 
ocasió va ser a l'altura de 
l'explotació turística del mini-
golf i durant tres dies va anar 
circulant el líquid fecal per da
munt la carretera fins a l'es
tanyol. La claveguera comu
nicava inicialment des del 
Restaurant La Masia fins a 
l'Institut d'Ensenyament Mit
jà Pere Alsius i Torrent de Ba
nyoles i es va constriur per 
evitar que els pous negres f i l 
tressin i contaminessin l'esta
nyol del Vilar. Posteriorment 
l'Ajuntament de Porqueres va 
afegir-hi un altre tram que re
cull les aigües fecals del càm
ping «El Lago», la zona de les 
escoles de Casa Nostra i la 
zona d'habitatges pròxima a 
les Estunes i la Carretera de 
Sant Miquel de Campmajor. 
Aquest tram ha provocat que 
l'antiga claveguera no tingui 
la capacitat d'absorbir totes 
les aigües perquè és un tub 
de trenta centímetres de dià
metre amb un pendent de tan 
sols un u per cent. Això ha 
comportat, segons un estudi 
elaborat pel Laboratori Muni
cipal de Limnologia de Ba
nyoles, que amb una certa 
freqüència s'obrin dues tapes 
i surti el contingut de la clave
guera a l'exterior, cosa que 
s'agreuja en èpoques de pluja 
pel sobtat augment de pres
sió provocat per les aigües 
pluvials. 

Els polítics de la Mancomu
nitat varen analitzar aquest 
estudi i acordaren un estudi 
d'urgència que faran els seus 
tècnics 
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L'Ajuntament s'està plantejant traslladar el mercat de Roses darrera la Ciutadella. Foto: Miquel Ruiz. 

L'Ajuntament estudia posar-lo a la Ciutadella 

Els comerciants de Roses no 
volen el trasllat del mercat 

ROSES (De la nos t ra Redacc ió , per Narcís Genis).— Co l · lec
t ius de c o m e r c i a n t s , i de d i fe ren ts veïns de la zona on es cele
bra ei m e r c a t se tmana l de l d i u m e n g e a Roses han in ic ia t dues 
c a m p a n y e s paral · le les de reco l l ida de s igna tu res , uns d e m a 
nan t que es m a n t i n g u i en el cen t re del pob le i altres que es 
canvi ï d ' u b i c a c i ó . L ' a j u n t a m e n t no ha pres cap dec is ió però 
s 'ha p lan te ja t la poss ib i l i ta t de t ras l ladar eís m a r x a n t s darrera 
de les mura l les de la C iu tade l la , m e n t r e l ' opos ic ió soc ia l is ta 
es m o s t r a con t rà r ia a canv ia r el m e r c a t de l loc. 

L'Associació de marxants en
cara no s'ha donat per assaben
tada de les intencions de l'Equip 
de Govern de canviar el mercat 
dominical de lloc, però han sol.li-
citat una entrevista amb l'alcal
de rosinc i amb el Delegat de 
mercats, Pere Sanes, per expo
sar les seves inquietuds. 

L'alcalde de Roses, Joan Bata-
ller, afirmava que l'Equip de Go
vern s'ha plantejat el trasllat del 
mercat setmanal del diumenge a 
causa de l'ordenació del trànsit 
de la zona, i per atendre les pro
testes dels veïns dels carrers 

pròxims a l'antic camp de futbol , 
que es queixen de les molèsties 
que els causen les parades da
vant de casa seva. Bataller asse
gurava que no hi ha res decidit, 
però que s'ha pensat en els ter
renys pròxims a la Ciutadella 
com a millor ubicació. Segons 
l'alcalde, la intenció és descon
gestionar els carrers del Mas Oli
va,, la carretera de les Arenes, la 
Gran via i tota la zona. 

El portaveu del Grup Municipal 
socialista, Jaume Noguer, dis
crepa de l'alcalde afirmant que 
l'actual situació del mercat és la 

millor, prop del centre i a l'abast 
de to thom. Noguer diu que des 
que s'ha posat el mercat on és 
ara, s'ha revitalitzat una impor
tant zona comercial, a la qual se 
li faria un trist favor si es fes el 
canvi. Precisament els comer
ciants i es establiments del ram 
de l'hostaleria pròxims al mercat 
han iniciat una campanya de sig
natures per demanar que no es 
canviï de lloc. 

Jaume Noguer afirmava que la 
postura de l'Equip de Govern de 
voler canviar el mercat és negati
va, i deia Noguer: «L'actual al
calde només vol mirar de des
muntar totes les coses positives 
que hàgim pogut fer els socialis
tes aquests anys que hem estat 
al govern municipal». Noguer as
senyalà que si fos per l'actual 
Equip de Govern ja no hi hauria 
mercat a Roses, tot i que és un 
element Important, que dóna vi
da al poble els diumenges d'hi
vern. 

Pren possessió 
un nou regidor 
de CiU a Caldes 
CALDES DÉ MALAVELLA 

Juan Miguel Àngel Moreno i 
Gonzàlez, cinquè de la llista 
que es presentà a les elec
cions municipals de Caldes 
de Malavella pel grup de Con
vergència i Unió, és des de di
marts passat nou regidor de 
l'Ajuntament. Miguei Àngel 
Moreno prengué possessió 
del seu càrrec després que 
Serafí Lloveras presentà la 
seva dimissió per «motius 
personals» i, el següent de la 
llista, Jaume Garolera, renun
cià a substituir-lo. Segons el 
grup de l'oposició, la situació 
l'havien portat els «desa
cords entre nosaltres I la 
manca d'entesa en les vota
cions». 

En la sessió informativa del 
vint-i-vuit de setembre, en un 
dels punts de l'ordre del dia 
es tractà la sol·licitud d'una 
subvenció que l 'ajuntament 
pretenia demanar a la Diputa
ció pel manteniment de la Llar 
de Jubilats, que es troba a la 
«Casa Rosa» de la localitat. 
Segons sembla, al llarg de la 
sessió l'equip convergent es 
negà a votar afirmativament 
perquè mancava la proposta 
d'acord. L'equip de govern, 
per^, considerà que la pro
posta d'acord era seguir els 
pajSsos reglamentaris que 
marcava la llei per ta l 
d'aconseguir-la i que, per 
tant, no era imprescindible 
que estigués per escrit, ja que 
tan sols era per sotmetre el 
tema a votació. Serafí Llove-
res, un dels tres regidors de 
CiU al Consistori, votà a fa
vor de la proposta, mentre 
que els seus companys 
s'abstingueren. 

Pocs dies després, el regi
dor presentà la seva dimissió 
«per motius personals», men
tre que en el full informatiu 
editat pel grup de l'oposiciò 
explica que «el fet més desta
cat ha estat la dimissió de Se
rafí Lloveras. Desacords en
tre nosaltres i la manca d'en
tesa en les votacions van por
tar a una situació sense viabi
litat, que ha acabat d'aquesta 
manera». 

Per veure el Barca I 
/ïspanyol 
LA PUNT TRAVESSA 
SORTEJA CADA SETMANA 
DUES ENTRADES 
GRATUÏTES ENTRE 
TOTS ELS PARTICIPANTS 
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Més, dia a dia. 

CONVOCATÒRIA DE BEQUES PER A 
ESTUDIANTS DE PROFESSORAT 

D'EDUCACIÓ FÍSICA 

Al Butlletí Oficial de la Provincià de Girona 
núm. 135, de data 7 de novembre de 1987, s'han 
publicat les Bases que regeixen la concessió de les 
beques per al curs acadèmic 1987/88, a favor d'es
tudiants de Professorat d'Educació Física a l'INEF de 
Barcelona i Lleida. 

Els aspirants hauran de ser majors d'edat i estar 
empadronats amb residència habitual a la província 
de Girona. 

Per a més informació i recollida de les Bases, 
cal adreçar-se a: 

DIPUTACIÓ DE GIRONA 
Negociat d'Esports 
Pujada Sant Martí, 5 
Telèfon: 20 57 00, ext. 43 
Apartat de Correus, 11 
17080-GIRONA 

El termini de presentació de sol.licituds finirà el 
dia 7 de desembre de 1987. 
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